
IFK Mariefred Kampsport
Verksamhetsberättelse 2023

Styrelse
Styrelsen har under året bestått av:

● Ordförande: Markus Nylander
● Vice ordförande: Anne-Sophie Wallin
● Kassör: Anders Lundgren
● Sekreterare: Ludvig af Klinteberg
● Suppleant: Johan Antman
● Suppleant: Saranon Sundgren

Verksamhet
Träningen inom BJJ är fortsatt mycket populär. Det är många tränande i samtliga grupper, och

med jämna mellanrum är det så många på våra pass att det är svårt att få plats på mattan.

Samtidigt ser kontinuiteten i klubben bra ut; vi har påfyllning underifrån i de yngsta

barngrupperna och några från ungdomsgruppen har gått upp och börjat träna med de vuxna.

Dessutom har vi under året fått in flera nya ledare som är med och tränar barn- och

ungdomsgrupperna.

Klubben är aktiv på tävlingar både i Sverige och utomlands, och har under året kammat hem ett

flertal medaljer. Dessutom arrangerades Scandian BJJ Tournament den 3-4 juni. Tävlingen hölls

för 9:e året i rad, och hade i år hela 370 deltagare. Nytt för i år var att klubben köpte in nya

mattor för användning under tävlingar.

Parallellt med BJJ:n har thaiboxningen vuxit enormt under under året. Det är många nya, både

vuxna och ungdomar, som har hittat till klubben genom denna sport, och man har nu flera pass i

veckan för både nybörjare och fortsättare.

Under året har kampsportsfys på fredagar fortsatt vara ett populärt sätt att avsluta veckan, med

en trogen skara som samlas varje vecka under parollen “fredagsfys före fredagsmys”.



Medlemmar
Antalet registrerade tränande i de olika grupperna är:

BJJ 4-6 år 21

BJJ 7-9 år 51

BJJ 10-13 år 43

BJJ ungdomar 23

BJJ vuxna 56

Kampsportsfys* 5

Thaiboxning
ungdomar+vuxna

61

Totalt 260

* Antal som är registrerade på enbart kamsportsfys är 5. Alla tränande på klubben är välkomna
på passet.

Utmaningar
Lokalen fortsätter vara en utmaning för klubben. Vi har kunnat boka in några fler pass i veckan
än tidigare, men skulle fortfarande kunna använda fler. Dessutom börjar vi bli så många i en del
av grupperna att lokalen känns för liten. Vi saknar även förrådsutrymme för våra tävlingsmattor,
och arbetar för närvarande med att hitta ett sådant.

Kopplat till lokalen är att hyreskostnader fortsätter vara en stor utgift för klubben, då vi betalar
per timme som vi bokar. Här arbetar vi för att få en fast hyreskostnad.

Slutord
IFK Mariefred Kampsport fortsätter vara en ovanligt trevlig kampsportsklubb, med god stämning
i alla grupper. Antalet tränande fortsätter växa, och det är många som engagerar sig i klubben
som tränare och genom att hjälpa till på olika sätt. Någon gräns måste det finnas för hur stor en
kampsportsklubb kan bli i lilla Mariefred, men än är den inte nådd!

Vid pennan,
Ludvig af Klinteberg, sekreterare


